
Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  
 

Hallituksen kokous 4/2023 

Aika: Maanantai 13.2023 klo 18.00 
 

Paikka: Pupu (Mechelininkatu 3 D) ja Zoom  
 

Osallistujat: 
 
Tiia-Roosa Kilpinen 

Noora Kiviniemi 

Anni Arbelius 

Jesse Haapasalo 

Riikka Puska 

Anna Westerling 

Essi Kaila 

Katariina Laiho 

Emmi Aivola, poistui ajassa 20:30. 

 

Muut jäsenet: 
 

Zoom: 
Liinu Esterinen 

Lauri Kähkönen, saapui ajassa 18:24, poistui ajassa 19:18, saapui ajassa 19:42, poistui ajassa 20:41. 

Antti Laitinen, saapui ajassa 18:44, poistui ajassa 21:00. 

Roosa Hannuksela, saapui ajassa 18:36. 

 

ESITYSLISTA 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 

Avataan kokous ajassa 18:19. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 



PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITYS: Hyväksytään esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.  
 

PÄÄTÖS: Lisätään esitettäviin asioihin kohta 13.5. Leväperäinen sekä 13.6. Viikin 
vappuapprot. Hyväksytään esityslista (liite 1) näillä muutoksilla. 
 

Lauri Kähkönen saapui ajassa 18:24. 

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN  
 

Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
 

5. ILMOITUSASIAT 
Sääntömuutoksen perumisessa on ongelmia. Nimenkirjoitusoikeuksien saaminen kestää yhä 
tästä syystä. 

 
 

6. MMYL 
 
ESITYS: Valitaan edustajat MMYL:n liittokokoukseen, joka pidetään 27.3. 

 
Roosa Hannuksela saapui ajassa 18:36.  

 
PÄÄTÖS: Valitaan edustajiksi Noora Kiviniemi, Roosa Hannuksela, Riikka Puska, Essi Kaila, 
Tiia-Roosa Kilpinen, Timo Pihlajamäki, Liinu Esterinen ja Katariina Laiho. 

 
7. BIOSFÄÄRI 

 
Biosfäärin ympäristöohjelma ollaan uusimassa. Uuteen ohjelmaan kuuluu järjestön 
hiilijalanjäljen laskeminen ja päästöjen kompensointi. Ohjelman uusimisen jälkeen voisimme 
miettiä, jos myös MYY ry:n ympäristösuunnitelma uudistettaisiin Biosfäärin ohjelman 
pohjalta ja mekin alkaisimme laskemaan omaa hiilijalanjälkeämme ja kompensoimaan 
päästöjä. Palataan tähän myöhemmin.  

Antti Laitinen saapui ajassa 18:44. 

Koulutusohjelmatoimikuntaan ja kestävyys- ja vastuullisuustoimikuntaan haetaan 
opiskelijaedustajia.  

8. TALOUS 
 
8.1. Talouden tilanne 
 
Tilillä on rahaa 10 037,39 €. 

8.2. Saapuneet laskut ja muut maksut 



 
Kulukorvaus Senni Kaavinen 366,80 € (Kaverisitsien tarjoilut 290,80 € + Alina-salin vuokra 76 
€). 
 
Kulukorvaus Katariina Laiho 140,00 € (MyO:n vujut + lahja) ja Noora Kiviniemi 25 € (MaO:n 
vuosijuhlalahja). 
 
Lasku MMYL ry 100 € (Äänentoistolaitteiden vuokra). 
 
Lasku Vasara ry 525,74 € (IK x MYY x Vasara -sitsit). 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään laskut ja muut maksut. 
 
8.3. Tapahtumien budjetit 
 
Luonnonsuojelulaki 100 v. bileet (liite 2). 
Lisätään rastien palkinnoksi 1 juoma + 1 haalarimerkki.  
 
Vimmojen Saunailta (liite 2). 
Poistetaan budjetilta matkakulut juomien hakemisesta. 
 
Käsityökerho tilkkupeitto (liite 3). 
Käsityökerho arvioi kuluiksi 70 € johon käytetään 50 € kerhobudjettia.  
 
Ekskutiimin ruokamyynti luonnonsuojelulakibileissä (liite 4). 

 
Lauri Kähkönen poistui ajassa 19:18. 

 
Hyväksytään tapahtumien budjetit.  
   
8.4. Muut talousasiat 
 
ViikkiAreenan palkkio, kaikki vuoden 2022 haalarisponsorointimaksut sekä vuoden  
2021 Ruokatietoyhdistyksen haalarisponsorointimaksut ovat tulleet. 
 
Vuosien 2021 (150 €) ja 2022 (200 €) lahjoitusten maksu Luonnonperintösäätiölle. 
On hyväksytty viime vuoden lopulla hallituksen kokouksessa, joten näistä ei tarvitse päättää 
enää. 
 
Loimun sponsorointi BiTa:an. MYY laskuttaa Loimulta 115 €, joka käytetään BiTa:n 
ruokailuun. Sponsorointia haettu nyt paikkakiintiön mukaan, mutta Riikka pyytää Loimulta 
sponsorointia vielä viidelle kiintiön yli menevälle osallistujalle. Taloudenhoitaja maksaa 
BiTa:ssa kaikkien ruuat ja laittaa kulukorvauksen MYY ry:lle. 
 
Taloudenhoitaja on tehnyt lisätalousarvion (liite 5), koska haalareiden lasku ei tullut viime 
vuonna, vaan tämän vuoden puolella. Haalarilaskua ei aiemmin näkynyt vuosikokouksessa 
hyväksytyissä talousarviossa eikä toteutuneessa taloudessa. Myös Myywei-tiimin 
eväsbudjetti lisättään lisätalousarvioon. 
 
Hyväksytään lisätalousarvio (liite 5). 
 



Lauri Kähkönen saapui ajassa 19:42. 
 

Palataan kohtaan 8.2.  
 
Aloitetaan kokoustauko ajassa 19:50.  
 
Jatketaan kokousta ajassa 20:14. 
 

9. YHDISTYKSEN KURAATTORI 
 

Tänä vuonna MYY ry:lle täytyy valita uusi kuraattori Ripan eläköitymisen vuoksi. Ripan 
kanssa kokoustettiin asiasta 1.3. ja kokouksessa tuli esiin muutama kuraattoriehdokas.  

 
Keskusteltiin siitä, miten edettäisiin kuraattorin valinnassa. Pohdittiin pienen porukan 
perustamista, joka ottaisi vastuulleen kuraattorin löytämisen ja mahdollisten ehdokkaiden 
haastattelemisen. Halukkuutta voitaisiin kysyä muulta jäsenistöltä ja jos ei porukkaa saada 
kasaan, hoitaa hallitus homman. Essi tekee asiasta tiedotteen.  

 
10. OPINTOASIAT 

 
Ei opintoasioita. 

 
10.1. Fuksit ja tuutorit 
 
Tuutorit on valittu, mutta fuksi- ja tuutorivastaavat eivät ole vielä saaneet listaa  
tuutoreista. Tuutorivastaavat ovat kokoustaneet viime viikolla ja jakaneet vastuuta 
keskenään. 

 
Keskusteltu myös kv-opiskelijoiden tuutoroimisesta, jossa ilmennyt haasteita. Biosfäärin 
kanssa keskustellaan asiasta myöhemmin.  
 

11. TYÖELÄMÄASIAT 
 

Työelämävastaava laittoi Myypiöiden Telegramiin kyselyä, jossa kysyttiin, millaisia 
työelämätapahtumia Myyläiset haluaisivat. Kolme halutuinta oli ekosysteemit ja yhteiskunta 
-moduuli, kaupunkimoduuli sekä kestävyysaiheet. Lisäksi talkoohommat saivat paljon 
suosiota. Kyselyyn vastasi 68 jäsenistöstä. Puheenjohtaja nosti myös esiin, että Akvan 
moduuliin liittyvää työelämätapahtumaa on toivottu ja monet viimeaikaiset tapahtumat 
ovat olleet liittyneet yhteiskunnallisiin teemoihin. 

 
12. KERHOTOIMINTA  

 
Käsityökerhon tilkkutäkkipajan päivämäärät on päätetty ja ilmoitettu jäsenistölle.  
 
Erja ja Kurja –kerhon leffailta tulossa 27.3. 

 
Emmi Aivola poistui ajassa 20:30. 
 
 

13. ESITETTÄVÄT ASIAT 
 



13.1. Järjestönauhat 
 
TAUSTAA: Tiia-Roosa keskustellut muutamien henkilöiden kanssa MYY ry:n järjestönauhoista 
tai oikeastaan niiden puutteesta. MYY on käyttänyt edustukseen aiemmin punaista ohutta 
nauhaa, ruusukkeena, joka ei kuitenkaan ole meidän järjestönauhamme. MYY ry:llä on ollut 
käytössä myös kunnia-ansiomerkki, jota on jaettu vuosijuhlilla erityisen ansioituneille 
myyläisille. Joillakin muilla järjestöillä on tapana pitää järjestöä edustaessa hallituspinssiä, 
mutta tällaistä ei ole myyläisillä ollut myöskään käytössä. Toimintasuunnitelmassa yhden 
painopisteen alaisuuteen lisättiin järjestönauhojen hommaaminen.  
 
ESITYS: Tehdään selvitystä järjestönauhojen, punaisen nauhan ja kunnia-ansiomerkin  
tilaamisesta MYY ry:lle. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
13.2. Haalarimerkkikilpailu 
 
TAUSTAA: Aikaikkuna ideoiden lähettämiselle on päättynyt. Yleismerkin kategoriaan tuli 
kaksi ideaa, pride-kategoriaan neljä. Merkkien äänestys jatkuu 17.3. asti. Pohdittiin, mistä 
voittajamerkit tilattaisiin ja mikä olisi sopiva määrä. Päätetään näistä myöhemmin.  
 
13.3. Saapuneet vuosijuhlakutsut 
 
Rakennusinsinöörikillan vuosijuhlille tullut kutsu. Vuosijuhlat järjestetään 14.4. ja lippu 
maksaa 90 €. Liinu laittaa Telegramiin kyselyn halukkaista menijöistä.  
 
13.4. Agronomiliiton yhteistyösopimus (liite 6) 
 
Työelämävastaava esitteli yhteistyösopimuksen luonnoksen, joka on lähetetty 
tarkennettavaksi ja kommentoitavaksi. Sopimuksesta käy ilmi MYY ry:n ja Agronomiliiton 
väliset sopimuksen yhteistyöstä. Tänä vuonna toiminta-avustuksen suuruudeksi arvioitu 
1296 €.  
 

Lauri Kähkönen poistui ajassa 20:41. 
 
Keskusteltiin sopimuksen sisällöstä. Sopimuksessa on maininta Agronomiliiton 
mainostuksesta kahdessa Leväperäisen numerossa sekä yhdessä somepäivityksessä. 
Somepäivitystä ei ole kaiketi tehty aiemmin, mutta voitaisiin tehdä esimerkiksi syksyllä 
uusille fukseille. Myös jokin yhteistyö pitäisi sopimuksen mukaan tehdä, joten jokin 
työelämätapahtuma voitaisiin järjestää yhteistyössä Agronomiliiton kanssa.  

 
Hyväksytään yhteistyösopimuksen luonnos, sillä korjauksella, että puheenjohtajaksi 
muutetaan sopimukselle Tiia-Roosa Kilpinen. 
 
 
13.5. Leväperäinen 
 
AM Digipainoa haluttaisiin käyttää painopaikkana, sillä se osoittautui kilpailutuksessa 
halvimmaksi. 
 
Tällä viikolla Leväperäisen ensimmäisen numeron pitäisi näillä näkymin olla valmis.  



Järjestölehden tukihakemus on tullut ja on hoidossa. 
 

ESITYS: Hyväksytään painopaikaksi AM Digipaino.  
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

13.6. Viikin vappuapprot 
 
Metsäylioppilaat ovat järjestämässä Viikin vappuapprot 25.4. Sähköpostilistalle tullut 
kysymystä siitä, haluaisiko MYY ry pitää rastia.  

 
Halukkuutta löytyi hallituksesta ja myös kerhoilta voitaisiin kysyä halukkuutta. Jäsenvastaava 
kyselee vielä kerhoilta.  

 
14. ESTEETTÖMYYS JA YHDENVERTAISUUS TAPAHTUMISSA 

 

Noora ja Tiia-Roosa keskustelleet keskenään esteettömyydestä ja yhdenvertaisuudesta. 
Yhdenvertaisuusvastaaviin voitaisiin ottaa yhteyttä ja voitaisiin tehdä lista asioista, joita 
tapahtumissa tulisi huomioida ja joiden avulla voitaisiin kertoa esimerkiksi esteettömyydestä 
tarkempaa tietoa. Aiheesta voitaisiin pitää kertsillä keskustelu, jossa voitaisiin kuulla 
ajatuksia ja mielipiteitä.  

Lisäksi puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja ovat suunnitelleet 
tapahtumanjärjestämiskoulutusta ja siihen liittyvän materiaalin tekemistä, joissa 
ohjeistettaisiin mm. tapahtumien järjestämisestä, budjettiasioista ja tapahtumamyynnistä.  

15. MENNEET TAPAHTUMAT 
 
15.1. Vimmojen Sealife-ekskursio 

Osallistujia 14 ja tapahtuma oli onnistunut. 

Antti Laitinen poistui ajassa 21:00. 

15.2. Viikki Food Design Factory Eksku 

Osallistujia oli 10 ja eksku oli todella mielenkiintoinen. Viikki Food Design Factoryn 
demopäivä järjestetään 29.3. ja sinne saa mennä. Anni laittaa jäsenistölle mainostusta 
demopäivästä. 

15.3. Erja ja Kurja elokuvailta 

Osallistujia 7. 

15.4. Kaverisitsit 

Osallistujamäärä 89. Palautekyselyn tulokset vielä epäselviä, mutta tähän mennessä tullut 
hyvää palautetta muuta kautta. Palataan palautekyselyyn myöhemmin. 

15.5. Liikuntakerhon hapkido-ekskursio 

Osallistujia 3. 

15.6. Vuosikokous 

Osallistujia 23.  



15.7. Haalarimerkkien ompeluilta 

Peruttiin bussilakon vuoksi.  

15.8. MYY x IK x Vasara sitsit 

Osallistujia 100. Palataan palautteeseen myöhemmin. 

15.9. Peli-ilta 

Osallistujia 8 ja oli onnistunut ilta. 

15.10. Yhteislähtö ympäristöfoorumin vaalitenttiin 

Osallistujamäärä ei tiedossa. 

15.11. Lintukerhon pöllöretki 

Osallistujia 20. Kiva tapahtuma ja halukkaita oli enemmän kuin paikkoja. Pöllöjä ei retkellä 
kuultu, mutta tähtiä näkyi. 

 
16. TULEVAT TAPAHTUMAT  

 

16.1. Kotiviinikisa 30.4. 

Suunnittelu ei ole edennyt. Tiedotusvastaava viestitellyt Mimosalle tapahtuman 
tiedottamiseen liittyen. Tiedotusta pitäisi saada mahdollisimman pian, jotta juomat ehtivät 
valmistua. Myös sponsoreita voisi alkaa selvittämään. Tapahtumavastaaville, Mimosalle, 
sponsorivastaavalle ja tiedotusvastaavalle luodaan yhteinen ryhmä tapahtumaan liittyvien 
asioiden sopimista varten. 

16.2. BiTa 24.-26.3. 

Kaikki osallistujat maksaneet osallistumismaksun. Tapahtuman ensimmäiselle illalle on 
suunniteltu haalarimerkkitori. Emmi voi hoitaa merkkien kuljetuksen, mikäli niitä halutaan 
myydä. Emmi ehdottaa, että maksuvaihtoehtona olisi vain MobilePay, ettei käteistä tarvitse 
kuljetella. Essi laittaa tiedotusta BiTaan lähtijöille. Myös BiTa:an lähtijöiden yhteisen ryhmän 
perustamisesta puhuttiin.  

16.3. Luonnosuojelulaki 100 v. juhlistus 17.3. 

Juhlistus järjestetään 17.3. Ekskutiimi tekee ruokamyyntiä ja myös juomamyyntiä ja 
palkintoja on tulossa. Laurille laitetaan vielä kyselyä epäselvistä asioista.  

16.4. Alumnikarkkila 21.-23.4. 

Alumnit hoitavat tapahtuman järjestämisen ja tiedottamisen lähes kokonaan itse. 
Tapahtuma on ensisijaisesti MYY ry:n alumneille, mutta tapahtumaan toivotaan kuitenkin 
myös jonkin verran nykyisiä opiskelijoita.  

Liinu Esterinen poistui ajassa 21:20. 

16.5. Virkailijavaihtarit 18.-19.3. 

Ilmoittautuneita 14. Osallistujille on luotu yhteinen viestiryhmä ja lisäinfoa on tulossa, kun 
kyydit selviävät.  

16.6. Vimmojen saunailta 20.3. 



Kide App –lipunmyynti on käynnissä ja lippuja on vielä myytävänä. 

16.7. Peli-ilta 

Tulossa huhtikuussa ja tietoa tulossa lisää myöhemmin. 

16.8. Eksku 

Ekskutiimi kokoustaa 16.3. ja muuten asia ei ole edennyt. 

16.9. Luontomarssi 18.3. 

MYY ry:n yhteislähtö ja Pupu-hengaus marssin jälkeen.  

16.10. Muut tapahtumat 

YTHS-päivä Armoa aivoille –teemalla Kumpulassa (Chemicum A129) 22.3. klo 14.  

 

17. SPONSORITOIMINTA 

Excel kaikista sponsorikontaktoinneista vuodelle 2023 on luotu ja se on MYY ry:n 
sharepointissa. Kyseinen excel ei koske haalarisponsorointia.  

MeEat Oy on vastannut, että voivat sponsoroida tulevaisuudessa, mikäli saavat tiedon 
hyvissä ajoin eli vähintään kaksi viikkoa ennen tapahtumaa.  

18. TILAT 

Biosfäärin olisi mahdollista tukea kertsin ehostamista 30 € mikäli annamme yhdessä muiden 
kertsin käyttäjien kanssa siitä jonkin käyttöehdotuksen. Vielä epäselvää, mihin raha voitaisiin 
käyttää tai mitä rahalla kannattaisi tehdä. Tätä pohditaan lisää myöhemmin.  

Pupun käyttäjät ovat kokoustaneet ja yhteinen kalenteri saatiin toimimaan. Vielä uusi 
kokous tulossa, jossa HYY:n kanssa keskustellaan siitä, miten tilan siivoamista ja käyttöä 
voitaisiin parantaa.  

 

19. TIEDOTUSASIAT 
 
Ei tiedotusasioita.  

19.1. TOP 3 
1. Luontomarssi 18.3. 
2.  Kilometrikisa on alkanut! 
3. Tuutorivalinnat ovat saapuneet. Onnea uusille tuutoreille! 

 

19.2. Muut tiedotusasiat 
 

Ripa maininnut Annalle, että joku fuksi oli kysellyt MYY ry:n sähköpostilistasta ja sinne 
pääsemisestä. Pitäisikö tehdä joku tiedotus fukseille?  
 
Instagramiin laitetaan story sähköpostilistasta ja sinne liittymisestä ja story tallennetaan 
MYY ry:n Instagramiin. Myös Myypiöiden Telegramiin laitetaan tästä viestiä. 
 

 



20. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 
Melkein kaikki haalarit on noudettu. Kolme haalaritilausta on tehty samoilla nimillä kahteen 
kertaan, eli haalareita on tällä hetkellä 3 kpl ylimääräisenä.  
 
Tapahtumavastaava Jesse on esittänyt taloudenhoitajalle Mobilepayn QR-koodin luomista.  
 
Ripa-merkkiä enää yksi jäljellä. Voitaisiin tilata pieni määrä muiden merkkien mukana, mutta 
kovin suurta määrää ei kannata eläköitymisen vuoksi tilata.  
 
Collegepaitatilaukseen on halukkaita 36 ja tilaamisaika loppuu 14.3. Yksi tilaaja ei ole ollut 
yhteydessä ja sen tilalle tilataan yksi L-kokoinen paita, joka jää ylimääräiseksi.  
 
Vuorovaikeutus ilmaissut Metsäylioppilaiden vuosijuhlilla halukkuutta yhteistyöhön.  
 

21. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 
 

ESITYS: Päätetään seuraavan hallituksen kokouksen ajankohta.  
 

PÄÄTÖS: Noora tekee Doodlen ja laittaa sen hallitukselle jakoon Telegramissa, jossa 
päätetään kokouksen ajakohdasta. 
 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 

Päätetään kokous ajassa 21:43. 

 

 

 

 

 

 

 

––––––––––––––––––––––––––                     –––––––––––––––––––––––––– 
Tiia-Roosa Kilpinen, puheenjohtaja 2023   Anna Westerling, sihteeri 2023  
 
 

 

 

 

 

Anna Westerling (10. huhtikuuta 2023 17:28 GMT+3)



LIITTEET 

Liite 1 Esityslista 

Liite 2 Luonnonsuojelulaki 100 v.-bileiden ja Vimmojen saunaillan budjetti 

Liite 3 Käsityökerhon tilkkupeiton budjetti 

Liite 4 Budjetti ekskutiimin ruokamyynnistä luonnonsuojelulaki 100 v.-bileissä 

Liite 5 Lisätalousarvio 

Liite 6 Agronomiliiton yhteistyösopimus 
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